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Protokół Nr XII/2025 

z sesji Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 20 stycznia 2025r. 

Ad. pkt 1. 

Otwarcie obrad. 

Dwunastą sesję Rady Miejskiej w Opocznie zwołaną w sali USC Urzędu Miejskiego, w 

trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym w dniu 20 stycznia 

2025r. otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk wypowiadając 

formułę: „Otwieram dwunastą sesję Rady Miejskiej w Opocznie”. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował zebranych, iż w związku ze 

zmianami podjętymi przez Sejm odnośnie zwiększenia udziału obywateli w procesie 

wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, sesje Rady 

Miejskiej w Opocznie są transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad Rady 

Miejskiej odbywa się za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.                                        

 

Przewodniczący poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynął wniosek Burmistrza                   

o zwołanie sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Opocznie, wraz  z  załączonym do niego 

porządkiem obrad oraz projektami uchwał. 

Wniosek Burmistrza o zwołanie sesji nadzwyczajnej stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

W obradach uczestniczy 21 radnych i Rada Miejska ma prawo podejmować 

prawomocne uchwały. 

Ad. pkt 2. 

Przedłożenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że porządek obrad został doręczony 

wraz z zaproszeniem na sesję (program e-sesja). Proponowany porządek obrad stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu, a wnioskodawcą wniesionych pod obrady projektów uchwał jest 

Burmistrz Opoczna.  

Porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad.  

2. Przedłożenie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Januszewicach, 

b) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Modrzewiu z siedzibą w Ziębowie,  

c) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Kraśnicy, 

d) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Sielcu,  

e) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Wyganowie.  
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4. Zamknięcie obrad.  

 

Przewodniczący zapytał, czy są propozycje zmian do porządku obrad. 

Brak głosów. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, Burmistrz Opoczna Michał Konecki, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk.  

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad.  

Ad. pkt 3. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Januszewicach; 

Michał Konecki – Burmistrz Opoczna – przedstawił projekty uchwał dotyczące wszystkich 

szkół objętych wnioskiem oraz przybliżył powody reorganizacji sieci szkół. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał petycję rodziców, nauczycieli i lokalnej 

społeczności m-ci Januszewice wyrażającą sprzeciw wobec planów likwidacji klas 4-8 w 

Szkole Podstawowej w Januszewicach (załącznik nr 4 do protokołu). 

W dyskusji głos zabrali: Z-ca Burmistrza Jan Zięba, Skarbnik Gminy Beata Pawlik, 

Przedstawiciele lokalnej społeczności m-ci Januszewice, Modrzew, Sielec, Ziębów oraz 

Wygnanów, Burmistrz Opoczna Michał Konecki, radny Tomasz Łuczkowski, Poseł na sejm 

RP Adrian Witczak, Dyrektor SP w Sielcu Grzegorz Wołąkiewicz, radny Jakub Biernacki, 

radna Anna Zięba, radny Andrzej Rożenek, radny Sławomir Róg, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Wiesław Wołkiewicz, Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Gminy Opoczno 

Waldemar Plewa, radna Jolanta Łuczka – Nita, radna Beata Wiktorowicz, radny Tomasz 

Kopera, Radca Prawny Sylwia Stępień – Adamczyk, radny Andrzej Pacan, Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Opocznie Dariusz Kołodziejczyk.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod głosowanie 

projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 8, przeciw – 12, wstrz. – 0 (1 osoba brak głosu) nie podjęła 

uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Januszewicach.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

b) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Modrzewiu z siedzibą w Ziębowie; 
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Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał petycję rodziców, nauczycieli i lokalnej 

społeczności m-ci Modrzew wyrażającą sprzeciw wobec planów reorganizacji Szkoły 

Podstawowej w Modrzewiu z siedzibą w Ziębowie (załącznik nr 6 do protokołu). 

W dyskusji głos zabrali: Z-ca Burmistrza Jan Zięba, Przedstawiciel Rodziców dzieci szkoły w 

Modrzewiu. 

 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 7, przeciw – 13, wstrz. – 0 (1 osoba brak głosu) nie podjęła 

uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Modrzewiu z siedzibą  

w Ziębowie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

c) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Kraśnicy, 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał petycję rodziców, nauczycieli i lokalnej 

społeczności m-ci Kraśnica i Antoniów w sprawie utrzymania dotychczasowej struktury 

organizacyjnej Szkoły Podstawowej w Kraśnicy (załącznik nr 8 do protokołu).  

W dyskusji głos zabrał: Przedstawiciel rodziców SP w Kraśnicy. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 8, przeciw – 11, wstrz. – 1 (1 osoba brak głosu) nie podjęła 

uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Kraśnicy. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

d) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Sielcu; 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał petycję rodziców, absolwentów oraz lokalnej 

społeczności przeciwko reorganizacji Szkoły Podstawowej w Sielcu (załącznik nr 10 do 

protokołu). 
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Petycja rodziców uczniów Szkoły Podstawowej w Sielcu, skierowana do Z-cy 

Burmistrza Opoczna Jana Zięby, stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrał: Przedstawiciel rodziców uczniów.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 7, przeciw – 12, wstrz. – 1 (1 osoba brak głosu) nie podjęła 

uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Sielcu. 

Głos zabrał Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Gminy Opoczno Waldemar Plewa 

oraz Z-ca Burmistrza Opoczna Jan Zięba.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

e) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Wygnanowie. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał petycję rodziców, nauczycieli oraz lokalnej 

społeczności przeciwko planowanej reorganizacji Szkoły Podstawowej w Wygnanowie 

(załącznik nr 13 do protokołu). 

Następnie odczytał petycję przeciwko reorganizacji Szkoły Podstawowej  

w Wygnanowie złożoną przez Sołtysa oraz Radę Sołecką (załącznik nr 14 do protokołu).  

W dyskusji głos zabrali: Przewodniczący Rady Rodziców SP w Wygnanowie, Mieszkaniec m-

ci Wygnanów, radny Jakub Biernacki.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 7, przeciw – 13, wstrz. – 0 (1 osoba brak głosu) nie podjęła 

uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Wygnanowie. 

Głos zabrali Burmistrz Michał Konecki, Z-ca Burmistrza Jan Zięba, Mieszkaniec Gminy, Poseł 

na Sejm RP Adrian Witczak. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Ad. pkt 4. 

Zamknięcie obrad.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Opocznie Dariusz Kołodziejczyk podziękował 

wszystkim obecnym za udział i zamknął XII sesję Rady Miejskiej IX kadencji wypowiadając 

stosowną formułę: „Zamykam dwunastą sesję Rady Miejskiej w Opocznie”. 

Godz. rozpoczęcia sesji 13.00, godz. zamknięcia sesji 20.15 

 

Protokół wyłożony do wglądu od dnia 3 lutego 2025r. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube Gminy 

Opoczno.  

Nagrania dostępne są na kanale YouTube Gminy Opoczno. 

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        

        

       Przewodniczący Rady Miejskiej  

             Dariusz Kołodziejczyk 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska  

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 

 

 


